
Vragen m.b.t. interpellatiedebat Horizon  
 
Wij als Provincie hebben miljoenen gestort in diverse fondsen onder de vlag van Horizon, diverse 
fondsen hebben diverse voorwaarden. Er is geen directe inzage met betrekking tot hoeveel er nu 
per fonds gestort is en hoeveel fondsen er daadwerkelijk zijn uitgezet om een maatschappelijk 
effect zoals afgesproken te bewerkstelligen.  
 
Horizon geeft aan in het Birch rapport, dat de effectiviteit optimaal is, dit rapport is in opdracht 
van het college als 100% aandeelhouder gemaakt, echter dit rapport is niet gedeeld met PS. Hoe 
gaat het college ervoor zorgen dat dit hiaat in informatievoorziening, het zij geen inzage in gedane 
stortingen en dus de omvang van de fondsen, geen inzicht in de uitzettingen, en geen inzicht in de 
maatschappelijke effecten voor Flevoland zoals o.a. in het Birch rapport of op een andere manier 
te herleiden zijn? 
 
Hoe gaat het college ervoor zorgen dat provinciale Staten haar controlerende rol beter kunnen 
pakken als we het hebben over de miljoenen in de diverse fondsen zoals zijn die wegzet zijn binnen 
horizon?  
 
Horizon heeft een strategisch meerjarenplan gepubliceerd op haar website echter dit is niet 
besproken nog gedeeld met provinciale Staten. Kan de gedeputeerden aangeven of de provincie 
als enige aandeelhouder achter dit door horizon gepubliceerde meerjarenplan staat? 
 
Op welke wijze is het college voornemens om provinciale Staten in stelling te brengen en aan te 
laten sluiten bij de plannen van het meerjarenplan van Horizon gezien dit het budgetrecht van de 
provinciale Staten kan raken. 
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